

SPECIAL FORUM “ US-AFRICA BUSINESS CONNECTION 2023 “ ®

Washington DC, June 25 – 28, 2023

Technology – Finances Solutions - Partnership

Objectives and activities of the Special Forum

Partenaires :



SMART CAPITAL is a consortium of U.S. and Canadian companies that work in synergy to realize together "turnkey" projects in the following sectors:

1. Prefinances, implementation of projects, and transfer of technology
2. Building Houses, New Communities, and Cities,
3. With Community infrastructures: Roads, Schools, Health Centre, Sports Complex, etc.
4. Provide Quick solutions of Energy: electricity and clean water
5. Distribution of African products in the USA (Agro & Mining)

With more than 30 years of experience as leaders on its team, SMART CAPITAL ASSOCIATES USA is one of the best financial and partnership network expertise in the United States. The group is specialized in project structuring and access to the U.S. financial market.

With the recent announcement by the Biden administration of \$55 billion in financial support to African countries, the SMART CAPITAL Group is offering its expertise on helping African entrepreneurs to benefit from that opportunity.

Eligible Participants

AMERICAN PARTICIPANTS

1. The Technical Partners of the selected projects.
2. Financing institutions, private investors,
3. U.S. Government Representatives
4. Supporting Organizations
5. Importers of African products

AFRICAN PARTICIPANTS

1. Companies with profitable projects
2. Government Representatives
3. Banks and Guarantee Organizations
4. Mining operators
5. Exporters of African products

Organization of the Forum

1. Presentation of different technologies,
2. Immediate solutions of Electricity and Drinking Water
3. Present the financing options for projects in Africa
4. Opportunities of African Product import into to the USA. under the Benefit of AGOA
5. Visit of some Companies, and Financing Institution,
6. Signing of agreements and contracts.



Program of the Special Mission 2023

Sunday, June 25	✓ Welcome of participants and installation at the Hotel: Capital Hilton, Washington
Monday, June 26	1. Opening of the forum with the participation of the US authorities 2. Presentations on large-scale home construction technologies 3. Presentations on low-cost road construction technologies ▪ Presentations of immediate solutions of electrical energy and drinking water
Tuesday, June 27	1. Presentation of financing options and validation of guarantees ▪ Presentations of the opportunities for mining and other products...
Wednesday 28 June	1. Exchanges between partners ✓ Contracts Signing contracts and financing agreements
Thursday 29	1. Visit of some Companies, Financing Institutions. Distribution chains ▪ End of the Special Forum

Participation fee: \$7000/ participant. Deadline for closing the list of participants: March 30, 2023
These costs include the structuring of projects, the search for partners, the total support in the USA.

SPECIAL FORUM “ US-AFRICA BUSINESS CONNECTION 2023 “

Du 25 au 28 Juin 2023. A Washington DC

Technologie – Solutions Finances - Partenariats

Les Objectifs et activités du Forum Spécial

Partenaires :



SMART CAPITAL est un consortium d'entreprises américaines et canadiennes qui travaillent en synergie pour réaliser ensemble les projets “clés en main” dans les secteurs suivants :

1. Financements des projets, et transfère des technologies
2. Construction des maisons à grande échelle : Nouvelles communautés, villes
3. Infrastructures communautaires : Routes, Écoles, Centre de santé, Complexe sportif, etc.
4. Énergie : électricité et eau Potable
5. Importation et distribution de produits africains aux USA et au Canada (Agro & Miniers)

Avec plus de 30 ans d'expérience des leaders de son équipe, SMART CAPITAL ASSOCIATES USA est l'une des meilleures expertises financières, et de réseaux de partenariat aux États-Unis. Le groupe est spécialisé dans la structuration des projets et l'accès au marché financier américain.

Avec le récente annonce de l'administration Biden d'un appui financier de \$55 Milliards aux pays Africains, le Groupe SMART CAPITAL met son expertise au profit des Entrepreneurs africains pour en bénéficier.

Les Participants éligibles

LES PARTICIPANTS AMERICAINS

1. Les Partenaires techniques des projets sélectionnés.
2. Les Institutions de financement, les Investisseurs privés,
3. Les Représentants du gouvernement américain
4. Les Organismes d'appuis
5. Les Importateurs des produits africains

LES PATICIPANTS AFRICAINS

1. Les Entreprises porteuses des projets rentables
2. Les Représentants du Gouvernement
3. Les Banques et Organismes de garantie
4. Les opérateurs miniers
5. Les Exportateurs des produits africains

L'organisation du Forum Spécial

1. Présenter les technologies dans les domaines sollicités, et dans la construction des logements
2. Présenter les solutions immédiates de l'Électricité et l'eau Potable
3. Présenter les options de financements des projets en Guinée
4. Présenter Les opportunités d'exportation des produits africains aux USA sous le Bénéfice de l'AGOA
5. Visite de quelques Entreprises, et Institution des financements,
6. Signatures des accords et des contrats.



Programme de la Mission spéciale 2023

Dimanche 25 Juin	✓ Accueil des participants et installation à l'Hôtel : Capital Hilton, Washington
Lundi 26 Juin	▪ Ouverture du forum avec la participation des Autorités américaines ▪ Présentations des technologies de construction des maisons à grande échelle ▪ Présentations des technologies de construction des routes à moindre coûts ▪ Présentations des solutions immédiates de l'énergie électrique et Eau Potable
Mardi 27 Juin	▪ Présentation des options des financement et validation des garanties ▪ Présentations des opportunités d'exportation des produits miniers et autres...
Mercredi 28 Juin	✓ Échanges entre partenaires ✓ Signature des contrats de partenariat et des accords de financement
Jeudi 29	▪ Visite de quelques Entreprises, Institutions de financement. Chaines de distribution ▪ Fin du Forum spéciale

Frais de participation : \$ 7000/ participant. Date limite de fermeture de liste des participants : Le 30 Mars 2023
Ces frais incluent la structuration des projets, la recherche des partenaires, la prise en charge totale aux USA.